
Protokół Nr 77/2024

z posiedzenia Komisji Gospodarki Komunalnej oraz Porządku Publicznego
Rady Miejskiej w Sępólnie Krajeńskim w dniu 11 stycznia 2024r.

W posiedzeniu udział wzięli członkowie Komisji, radni wg za%czonych list obecności oraz
zaproszeni goŚcie:

1.

2.

3.

4.

5.

Przewodnicz4cy Rady Miejskiej - Franciszek Lesinski;
Przewodniczący Zarządu Osiedla Nr 2 - Stanisław Gustyn;
Kierownik Referatu Gospodarki Komunalnej i Rolnictwa - Jarosław Dera;
Podinspektor Referatu Gospodarki Komunalnej i Rolnictwa - Larinia Polczyńska;
Redaktor ,,Wiadomości Krajeńskich? - Robert Lida.

Posiedzenie otworzył Przewodniczący Komisji Pan Robert Sieg, który po powitaniu zebranych
zaproponował następujący jego porządek:

Otwarcie posiedzenia i przyjęcie porządku;
Inforrnacja na temat stanu dróg i chodników na terenie gminy;
Opinia w sprawie projektu uchwały zmieniającej uchwa% w sprawie wprowadzenia
opłaty targowej, określenia jej wysokości oraz zarządzenia jej poboru w drodze inkasa;
Opinia w sprawie projektu uchwały dot. wyrażenia zgody na dzierżawę na okres 5 lat
oraz odstąpienie od przetargowego trybu zawarcia umowy dzierżawy nieruchomości
gruntowej, położonej w Skarpie, Gmina Sępólno Krajeńskie;
Opracowanie sprawozdania z prac Komisji za 2023r.;
Opinia w sprawie projektu uchwały dot. udostępniania kanału technologicznego oraz
wysokości stawek opłat za udostępnienie l mb kanału technologicznego;
Opinia w sprawie projektu uchwały dot. ustalenia stawek opłat za zajęcie pasa
drogowego dróg gminnych na terenie Gminy Sępólno Krajeńskie na cele niezwiązane z
potrzebami zarządzania drogami lub potrzebami ruchu drogowego;
Informacja w zakresie realizacji wniosków wysuniętych podczas poprzednich posiedzeń
Komisji;

9. Zatwierdzenie protokołów z trzech poprzednich posiedzeń Komisji;
10. Wolne wnioski i zakończenie.

1.
2.
3.

4.

5.
6.

7.

8.

W/w porządek posiedzenia zatwierdzono jednogłośnie.

Ad.2. Kierownik Referatu Gospodarki Komunalnej i Rolnictwa przedstawił członkom Komisji
informację na temat stanu dróg i chodników na terenie gminy (informacja stanowi za%cznik do
protokołu). Redaktor ,,Wiadomości Krajeńskich? zapytał czy kierownik posiada wiedzę ile jest
prywatnych dróg. Kierownik Referatu GKR odpowiedział, że są to ulice: Brzezińska,
Miodowa, Malinowa oraz Owocowa.

Komisja przyjęła przedstawioną informację do wiadomości.

Ad.3. Podinspektor Referatu Gospodarki Komunalnej i Rolnictwa przedstawiła Komisji proj ekt
uchwały Rady Miejskiej w sprawie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie
wprowadzenia opłaty targowej, określenia jej wysokości oraz zarz4dzenia jej poboru w drodze
inkasa. Pan Sieg zapytał przez ile lat opłata targowa nie ulegała zmianie. Podinspektor Referatu
GKR odpowiedziała, że od 2016 roku.
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Komisja zaopiniowała jednogłośnie pozytywnie projekt przedstawionej uchwały.

Ad.4. Kierownik Referatu Gospodarki Komunalnej i Rolnictwa przedstawił projekt uchwały
Rady Miejskiej w sprawie wyrażenia zgody na dzierżawę na okres 5 lat oraz odstąpienie od
przetargowego trybu zawarcia umowy dzierżawy nieruchomości gruntowej, położonej w
Skarpie, Gmina Sępólno Krajeńskie.

Komisja, jednogłośnie skierowała projekt uchwały do zaopiniowania przez Radę Sołecką
Sołectwa Skarpa.

Ad.5. Komisja opracowała i zatwierdziła jednogłośnie sprawozdanie ze swoich prac za 2023r.

Ad.6.Kierownik Referatu Gospodarki Komunalnej i Rolnictwa przedstawił Komisji projekt
uchwały w sprawie udostępniania kanału technologicznego oraz wysokości stawek opłat za
udostępnienie 1 mb kanału technologicznego.

Komisja zaopiniowała jednogłośnie pozytywnie proj ekt przedstawionej uchwały.

Ad.7. Kierownik Referatu Gospodarki Komunalnej i Rolnictwa przedstawił Komisji projekt
uchwały Rady Miejskiej w sprawie ustalenia stawek opłat za zajęcie pasa drogowego dróg
gminnych na terenie Gminy Sępólno Krajeńskie na cele niezwiązane z potrzebami zarządzania
drogami lub potrzebami ruchu drogowego.

Komisja jednogłośnie postanowiła, że zaopiniuje projekt uchwały na swoim następnym
posiedzeniu, po zapoznaniu z projektem uchwały, który zostanie przesłany członkom Komisji
droga elektroniczną.

Ad.8. Kierownik Referatu Gospodarki Komunalnej i Rolnictwa przedstawił informację w
zakresie realizacji wniosków wysuniętych podczas poprzednich posiedzeń Komisji:

- przechylony słup elektryczny na ul. Kościuszki przy byłym pogotowiu. Kierownik Referatu
GKR poinformował, że naprawa słupa została przekazana ENEI do realizacji, nie jest natomiast
określony termin;

- umieszczenie balustrad na schodach w kierunku kościoła od ulicy Hallera przy Banku
Millenium. Kierownik Referatu GKR poinforrnował, że SpraWt: prowadzi Referat IRG, z tego
co wiadomo jest robiona kolejna wycena, ;

- ponowiony wniosek o naprawienie przez Zakład Transportu i Usług studzienki w Dziechowie.
Kierownik Referatu GKR poinformował, że sprawa została przekazana do ZTiU 4 miesiące
temu, ale do dzisiaj nie jest to wykonane;

- utwardzić nawierzchnie drogi za torami w Sikorzu w pobliżu Agromy. Kierownik Referatu
GKR poinformował, że mieszkańcy mają propozyc5e; paitycypacji w kosztach, gdy poprawią
się warunki atmosferyczne droga zostanie doraźnie wyrównana;

- ogłoszenie konkursu na nazwę ronda. Kierownik Referatu GKR przypomniał, że odpowiedź
została udzielona na piśmie;

- zapadnięcie nawierzchni i dostarczenie transportu tłucznia na ul. Bratkową. Kierownik
Referatu GKR poinformowal że jest po objeździe wszystkich dróg oraz po spotkaniu z
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przewodniczącym Zarz4du Osiedla Nr 1 i jak się poprawią warunki atmosferyczne będą
wykonywane prace;

- wyrównanie nawierzchni przy ul. Jeziornej. Kierownik Referatu GKR powiedział, że
rozpozna sprawę;

Ad.9. Komisja zatwierdziła jednogłośnie protokoły z trzech poprzednich posiedzeń w miesiącu
grudniu br.

Ad. 10. W wolnych wnioskach poruszono następujące sprawy:

- Pan K4kol poinformował, że wniosek o ustawienie znaków postoju na ul. Studziennej nie
został zrealizowany. Minęły już dwa miesiące, nie może to tyle trwać. Kierownik Referatu
GKR powiedział, że dziś albo jutro otrzyma nową organizację ruchu na tej ulicy, potem zaczną
się prace na tej ulicy;

- Pan Kąkol poinforrnował, że naprzeciwko sklepu ,,Prosiaczek" była kolizja między
rowerzystą, a samochodem osobowym. Kierowcy wyjeżdżający na ul. Hallera z posesji Nr 23
na tej ulicy nie mają widoczności. Należałoby postawić jak naj szybciej lustro naprzeciwko przy
sklepie ,,Prosiaczek?. Kierownik Referatu GKR powiedział, że w tej sprawie należy zwrócić
się do GDDKiA;

- Pan Sieg zgłosił, że poziom w stawie na Osiedlu Nr l jest podwyższony, jest tam drenarka,
ale być może jest uszkodzona, ponieważ mieszkańcy zgłaszają, że mają w piwnicach wodę.
Należałoby przyłączyć przebiegającą obok drenarkę do stawu, nadmiar wody byłby
odprowadzany do jeziora;

- Pan Gustyn zwrócił się o wyrównanie nawierzchni ścieżki rowerowej wokół jeziora
(przesunięte płyty jumbo na wysokości posesji nr 1 w Dziechowie, nieprzejezdny odcinek od
młyna w kierunku Wiśniewki na wysokości posesji nr 88 w Lutowie);

- Pan Gustyn powiedział, aby rozważyć możliwość wycięcia drzew lub przycięcia ich ga%zi
(topole) rosnących na ul. Targowej i ul. Chopina, które zagrażają bezpieczeństwu drogowemu);

- Pan Gustyn powiedział, że należy zvvrócM uwagę na miejsce pozastawiania hulajnóg, blokują
one ruch pieszych;

- Pan Gustyn zasygnalizował, aby uporządkować nasadzenia na promenadzie od kierunku
restauracji ,,Polonia? (naruszona włóknina i kamienie).

Po wyczerpaniu porządku obrad Przewodniczący zakończył posiedzenie.

/

w;:
protokołoo
Tomasz Dix

Przewodniczący Komisji
Robert Sieg
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